
Voorwoord

De zomer van 2023 zit erop. Iedereen bereidt 
zich voor op de herfst en de winter. Gelukkig 
daalden de elektriciteitsprijzen al een beetje, 
maar het gemiddelde winkelmandje werd het 
voorbije jaar duurder. En dat merken we.

Heel wat Mollenaars kunnen hulp gebruiken. 
Talrijke vrijwilligers zijn dagelijks in de weer 
om het voor hun medemens wat beter te 
maken. Niet enkel materieel, maar ook door 
middel van sociale of culturele initiatieven: 
de voorleesouders, de Minder Mobielen Cen-
trale, de vrienden van de Beiaard, Molen van 
Ezaart, de talrijke vrijwilligers in sportclubs en 
het verenigingsleven … En dan heb ik lang 
nog niet iedereen opgenoemd. 

Mol is een mooie gemeente met tal van 
aantrekkingspolen. We hebben een mooie 
toeristische omgeving, die dit jaar omwille 
van het minder mooie weer een beetje 
minder bezoekers mocht ontvangen. We 
hebben tal van bekende en minder bekende 
bezienswaardigheden die absoluut meer 
aandacht verdienen. Meer daarover leest u 
verder in dit blad.

Onze verkozenen geven dagelijks het beste 
van zichzelf. Vindt u dat iets beter of anders 
kan? Laat het ons dan weten. Wij hebben 
een traditie van laagdrempeligheid en 
aanspreekbaarheid. Al jarenlang bezoeken 
wij onze dorpen met ons tentje en kan u ons 
contacteren op de manier die voor u het  
gemakkelijkste is. Elk bericht krijgt onze 
volledige aandacht.

Ik wens u veel leesgenot. En als u zin heeft 
om ons project mee te ondersteunen, geef 
dan een seintje via mol@n-va.be.

Lijsttrekker 2024: Greet Van Tiggelen

In juni verkoos de raad van bestuur van onze afdeling Greet Van 
Tiggelen als lijsttrekker voor de volgende gemeenteraadsverkiezingen. 

Greet Van Tiggelen: “Ik ben vereerd en heel dankbaar voor het vertrouwen 
dat de afdeling me geeft. Het is een gedurfde beslissing om een vrouw op de 
eerste plaats van de lokale lijst te zetten. Onze afdeling bestaat uit een groep 
heel diverse mensen, elk met hun eigen talenten en drijfveren om aan poli-
tiek te doen. De jongerenafdeling bruist van frisse ideeën. Onze schepenen 
hebben de nodige kennis en ervaring om ons beleid verder te zetten. Ik zie 
het als een uitdaging om met onze sterke ploeg de grootste partij van Mol te 
worden.”

“Politiek geeft het dagelijkse leven vorm. Ik hoop dat meer mensen zich 
daarvan bewust worden en actief willen meewerken om van Mol een nog 
fijnere plek te maken. Het is goed om aan de toog en aan de keukentafel 
over beleid te debatteren. Nog beter is het om daadwerkelijk te laten horen 
wat u belangrijk vindt. Daarom mijn oproep aan elke Mollenaar en in het 
bijzonder aan onze jeugd: laat uw stem horen! U bent de wegbereider in 
onze veranderende samenleving. Zeg het ons. We horen het graag.”

Jan Van Dael
Voorzitter N-VA Mol

Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)

Ik zie het als een uitdaging 
om de grootste partij van 
Mol te worden.”

Vrijdag 17 november 
Om 20 uur

Zaal Onder den Toren, Markt 12 in Mol

Sofagesprek met Koen Daniëls

Jong N-VA Mol-Balen nodigt u uit voor een sofa-
gesprek met Vlaams Parlementslid Koen Daniëls.
Koen ijvert voor meer investeringen in scholenbouw, 
het herwaarderen van technische richtingen en de 
kennis van het Nederlands. Het thema onderwijs 
zal dus uitgebreid aan bod komen. Uiteraard is er 
ook ruimte voor andere thema’s.

Iedereen welkom!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Mol
OKTOBER 2023, NR. 3 I V.U.: JOOST VANHOOF, KARREKIETSTRAAT 34, 2400 MOL

www.n-va.be/molmol@n-va.be N-VA Mol



Toekomst van onze wekelijkse Molse dierenmarkt?
Als gemeentebestuur reageerden we verrast op de berichten in de media over het verbod op de wekelijkse dierenmarkt. We 
hopen dat er snel duidelijkheid komt, zowel voor de talrijke bezoekers als voor onze professionele en particuliere marktkramers.

Lopende onderhandelingen

Tijdens onze recente contacten met de 
afdeling Dierenwelzijn van het Vlaams 
departement Omgeving repten de 
betrokken verantwoordelijken met geen 
woord over een mogelijk verbod. We ont-
vingen ook nooit een vraag tot inspraak. 
Momenteel onderhandelen we om te 
bekijken of er voor de Molse dierenmarkt 
eventueel een uitzondering gemaakt kan 
worden. Want er is bij de Mollenaars 
geen draagvlak om de dierenmarkt af te 
schaffen.

Dierenmarkt is onroerend erfgoed

Het afschaffen van onze wekelijkse 
dierenmarkt zou het trieste einde 

betekenen van een bijna 140-jarige tradi-
tie. We waren al volop bezig met de voor-
bereidingen om van 2024 een feestjaar te 
maken en we wilden met verschillende 
initiatieven onze markt een nieuw elan 
geven. Ook voor de plaatselijke horeca is 
de dierenmarkt belangrijk. De markt is 
een toeristische trekpleister en een 
wekelijks ontmoetingsmoment voor 
Mollenaren en bezoekers van buiten Mol.

Dierenwelzijn en -gezondheid

Dierenwelzijn en dierengezondheid zijn 
belangrijke aandachtspunten, ook tijdens 
de wekelijkse dierenmarkt. Het markt-
reglement bevat strikte regels en er is elke 
week een dierenarts aanwezig voor 

controle en opvolging. Een gecontroleer-
de publieke markt biedt volgens ons 
betere garanties voor het dierenwelzijn 
dan een private verkoop. Er gebeuren op 
de wekelijkse markt ook minder impuls-
aankopen omdat men de kans krijgt 
om na te denken over een mogelijke 
aankoop. Het zou jammer zijn moest dat 
verdwijnen!

Wendy 
Soeffers 

Schepen voor 
Dierenwelzijn

De provincie investeert in …
… bovengemeentelijke fi etspaden. 
Zaterdag 23 september 2023 was een 
grote dag voor Mol en de provincie 
Antwerpen. ’s Morgens fietste ik samen 
met 1.000 Kempenaars van Herentals 
naar Balen om de fietsostrade F105 offi-
cieel te openen. Het werd een fantastische 
tocht met onverwacht veel fietsers die aan 
het eindpunt getrakteerd werden op frie-
ten en ijs. Het provinciebestuur investeert 
veel in bovengemeentelijke fietspaden om 
duurzaamheid na te streven: meer toeris-
ten op de fiets, meer woon-werkverkeer 
per fiets, enzovoort.

… cultuur in de Kempen.
’s Avonds was ik samen met de Molse 
schepen van Cultuur Hilde Valgaeren 
aanwezig in het provinciaal cultureel 
centrum de Warande in Turnhout voor 
de opening van een tentoonstelling met 

topwerken van de Molse kunstenaar 
Jakob Smits. De gemeente Mol en de 
provincie werken samen rond cultuur in 
de Kempen.

… duurzaamheid in de scholen. 
Een week eerder overhandigde ik samen 
met provinciaal gedeputeerde Mireille 
Colson een cheque aan de directie van 
de basisschool van Balen-Olmen. Dat 
deden we in het kader van het project 
‘groene oase’: de school verwijdert stenen 
van de speelplaats om te vervangen door 
groen. Het provinciebestuur stimuleert 
duurzaamheid in de scholen van onze 
provincie.

… het welzijn van de meest 
kwetsbaren. 
Die dag was ik ook samen met minis-
ter van Welzijn Crevits aanwezig op de 

opening van Klaverveld 5 en woonerf 
Mezenhof in het Gielsbos, een instel-
ling voor mensen met een beperking 
in Gierle. Zestien mensen met ernstige 
gedrags- en emotionele problemen von-
den er een nieuwe thuis met professionele 
begeleiding. Verder bezochten we met 
Woonboog, de sociale woonmaatschappij 
voor de Noorderkempen, enkele nieuwe 
projecten. Onder andere dat in de 
Vennestraat in Mol. De provincie inves-
teert in het welzijn van de meest kwets-
baren in onze provincie.

… het streven naar verbondenheid. 
In het provinciaal domein Zilvermeer 
werd de derde editie van Mol-in-scène 
voorgesteld. Met die samenwerking 
tussen het gemeentebestuur van Mol en 
het provinciebestuur investeert de 
provincie in het streven naar verbonden-
heid van de inwoners van Mol.

Koen Dillen 
Provincieraadslid

mol@n-va.be



Aangepaste dienstregeling 
De Lijn: terug naar af
N-VA Mol betreurt de aanpassingen aan de dienstregeling van De Lijn. Tal 
van ritten werden aangepast of zelfs geschrapt. Dat tre�  vooral de Molse 
gehuchten.

De N-VA streeft naar basismobiliteit en bereikbaarheid. Maar de aanpassingen 
die doorgevoerd werden ontzeggen veel Mollenaars die rechten. Meer Mol-
lenaars gaan zich opnieuw met de wagen verplaatsen en het centrum van Mol 
slibt verder dicht.

Een voorafgaandelijke bevraging was op zijn plaats geweest. Een herzie-
ning van de aanpassingen staat hoog op onze agenda. Wordt vervolgd.

Jan Van Dael

Tradities en erfgoed
Canon van Vlaanderen

Begin dit jaar zat ik zoals vele Vlamingen wekelijks te wachten op een nieuwe 
uitzending van het Verhaal van Vlaanderen. In dat programma werd onze 
geschiedenis zo levendig uitgebeeld dat ik naar meer snakte. Daarom was ik 
blij toen ik vernam dat er een nieuw boek uitkwam: de canon van Vlaanderen. 
Daarin worden enkele belangrijke punten uit onze geschiedenis kort toegelicht.

Mols erfgoed behouden en koesteren
Ik hecht veel belang aan onze Molse tradities en monumenten omdat ze de 
weerspiegeling zijn van onze rijke geschiedenis en Vlaamse cultuur. Die schat-
ten verdienen een prachtige plaats in onze maatschappij omdat ze ons verbinden 
met het verleden en ons helpen te begrijpen wie we zijn en waar we vandaan 
komen. Het behouden en koesteren van ons erfgoed is van onschatbare waarde 
voor de toekomstige generaties Mollenaars. Daarvoor zet ik me graag in!  

Diederik Peeters
Bestuurslid N-VA Mol en penningmeester Jong N-VA Mol-Balen

Zichtbare huisnummers: 
voordelen voor iedereen
Wist u dat een duidelijk en goed aangebracht huisnummer uw leven kan 
redden? Het zorgt er alvast voor dat de hulpdiensten gemakkelijker uw woning 
vinden. Er is minder tijdverlies en er worden minder kilometers afgelegd. 
Ook post- en pakjesdiensten vinden dankzij goed zichtbare huisnummers 
sneller de klant, wat dan weer goed is voor het milieu.

Kunnen wij u helpen met het aanbrengen 
van een – door de gemeente gratis 

aangeboden – huisnummer? 
Laat het ons weten via mol@n-va.be.

Een re� ecterend huisnummer is ook bij 
donker en slecht weer goed zichtbaar.

Mia Belmans
Ondervoorzitter N-VA Mol 

Maarten Van Camp
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/mol



Wandeling Molse Meren-Schansheide verovert titel 
‘Wandeling van het jaar’
Toerisme Provincie Antwerpen hee�  de wandeling Molse Meren-Schansheide uitgeroepen tot ‘Wandeling van het jaar 2023’. Dat 
is een mooie erkenning voor de wandeling die u meevoert doorheen een landschap met een unieke mix van water, zand en groen.

“We zijn als gemeente bijzonder fier op die overwinning en we 
bedanken iedereen die gestemd heeft”, zegt schepen van 
Toerisme Hans De Groof. “Het is een fantastisch mooie wande-
ling die u meeneemt langs prachtige waters en die u met de 
heuvel op Schansheide en de Sas4-toren ook twee heel mooie 
vergezichten biedt. De informatieborden onderweg vertellen 
het verhaal van de jarenlange witzandontginning en de rijke 
fauna en flora. Met wat geluk spot u tijdens uw wandeling 
reeën, roerdompen, rietgorsen, blauwborstjes, baardmannetjes, 
kleine karekieten en visarenden.”

De wandeling is 9,5 kilometer lang. Via de oevers van de 
Kanaalplas stapt u richting de groeve van het zandontginnings-
bedrijf Sibelco en natuurgebied Schansheide. Daar heeft u een 
mooi uitzicht over de zandgroeven, de zandfabriek, het drij-
vende zonnenpanelenpark en het omliggende heidelandschap. 
Verderop kan u op het grondgebied van Dessel de Sas4-toren 
beklimmen. Die geeft u een mooi panorama over de omgeving.

Hans De Groof, schepen van Toerisme

Wijkbezoek Sluis op 28 oktober

Laat uw stem horen
Op zaterdag 28 oktober slaan we ons tentje op in Mol-Sluis. 
Hee�  u suggesties om het leven in Mol nog aangenamer te 
maken? Hee�  u opmerkingen bij of vragen over het beleid in 
onze gemeente? Wenst u kennis te maken met N-VA Mol en 
onze lokale gezichten? Wij luisteren graag naar u! 

Kunt u niet langskomen maar heeft u toch suggesties? 
Contacteer ons via mol@n-va.be.

U vindt ons van 14 tot 16 uur op de hoek van de 
Brandstraat met de Pastoor Wuytsstraat. 

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

N-VA Mol



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
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  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)

Molse bezienswaardigheden
Mol hee�  tal van bekende en minder bekende bezienswaardigheden. 
We zetten er drie in de kijker.

Jakob Smitsmuseum

Mol heeft twee musea. Het meest gekende is ongetwijfeld het 
Jakob Smitsmuseum in Sluis. Wist u dat het museum momen-
teel grondig gerenoveerd wordt? Als alles volgens plan verloopt, 
dan opent het vernieuwde museum begin 2024. Kan u niet 
wachten tot dan om te genieten van het werk van Jakob Smits? 
Geen nood, in de Warande in Turnhout loopt nog tot 10 
december de tentoonstelling ‘Zandgrond’.

Torenmuseum

Het Torenmuseum vindt u in één van 
de grootste monumenten van Mol: de 
Sint-Pieter en Pauwelkerk. U kan een 
bezichtiging plannen via toerisme@
gemeentemol.be. Dat is echt de moeite 
waard! En maak van de gelegenheid 
gebruik om naar het prachtige geluid 
van onze beiaard te luisteren.

Molen van Ezaart

Naast onze musea telt Mol nog tal van 
beschermde monumenten. De Molen 
van Ezaart is daar één van. Na de 
recente renovaties is de Molen uit 1856 
weer in zijn volle glorie te bewonde-
ren. Reserveren kan via toerisme@
gemeentemol.be. Zeker doen!

Deze en andere pareltjes die Mol 
rijk is verdienen onze aandacht 
en waardering. Bedankt aan de 
talrijke vrijwilligers die zich inzet-
ten om de Molse bezienswaardig-
heden en het Molse erfgoed te 
laten bruisen!

Jan Van Dael 
Voorzitter N-VA Mol

Studio Vlaanderen

Wekelijkse podcast zet de politieke puntjes op de i
De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen een wekelijkse podcast waarin gastheer Joost Houtman de politieke 
puntjes op de i zet.

De podcast bestaat uit een studiogesprek met een boeiende gast die een blik werpt op 
een actueel thema. Vervolgens fileert een andere gast in de rubriek Feit of Fictie een 
voorstel dat recent het nieuws haalde. Op die manier bent u wekelijks juist 
geïnformeerd en op de hoogte van wat er op politiek vlak gebeurt.

Ontdek het N-VA-verhaal in podcastvorm
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